
Uznesenie  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko zo dňa 

28.09.2012 
 
 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 

 1.  Otvorenie zasadnutia, doplnenie programu, schválenie 
 2.  Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 
 3.  Kontrola uznesenia zo  zasadnutia OZ zo dňa  07.09.2012 

       4.  Informácie o nových voľbách starostu obce, konaných  dňa 27. októbra 2012 
       5.  Čerpanie financií za mesiac september 2012 – príjem a výdaj 
       6. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za mesiac september 2012 
      7.  Plánovaná kultúrna akcia Úcta k starším – schválenie finančného príspevku  
      8.  Havarijný stav strechy viacúčelovej budovy 
      9.  Schválenie VZN č. 3/2012 o používaní miestnych komunikácií na  území Obce  
           Ovčiarsko 
    10.  Aktuálne informácie 
   11.  Interpelácia poslancov 
   12.  Diskusia 
   13.  Záver 
 
1.  Otvorenie zasadnutia,  doplnenie programu, schválenie 
 

Uznesenie č.  96 
Obecné zastupiteľstvo v Ovčiarsku 
berie na vedomie a 
s c h v a ľ u j e 
program zasadnutia  OZ.   
 
2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice 
 

Uznesenie č. 97 
Obecné zastupiteľstvo v Ovčiarsku  
v o l í  
zapisovateľku p. Máriu Isteníkovú  a  overovateľov zápisnice  p. Andreja Klimu a p. Pavla 
Martinka. 
 
3. Kontrola uznesenia zo  zasadnutia OZ zo dňa  07.09.2012 

 
Uznesenie č.  98 

Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 
berie na vedomie 
stanovisko p. Dariny Ninisovej, poverenej zastupovaním starostu obce o splnení uznesenia 
z predchádzajúceho zasadnutia OZ zo dňa07.09.2012.    
 
 
 



4.  Informácie o nových voľbách starostu obce, konaných  dňa 27. októbra 2012 
 

Uznesenie č.  99 
Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 
berie na vedomie 
informáciu o nových voľbách  starostu obce, konaných  dňa 27.10.2012 v čase od 7.00 do 
20.00 hod. vo volebnej miestnosti v zasadačke Obecného úradu Obce Ovčiarsko, všetky 
lehoty sú dodržané podľa prílohy č. 2 k Rozhodnutiu predsedu NR SR č. 132/2012 Z.z., úlohy 
sú zverejnené na úradnej tabuli obce a taktiež na webovej stránke, miestna volebná komisia 
pracuje v zložení ako v riadnych komunálnych voľbách v roku 2010 a tiež aj zapisovateľka.. 
 
5.  Čerpanie financií za mesiac september 2012 – príjem a výdaj 
 

Uznesenie č. 100 
Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 
berie na vedomie  
informáciu ekonómky obce o čerpaní finančných prostriedkov za mesiac september 2012.   
 
6.  Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za mesiac september 2012        
 

Uznesenie č.  101 
Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 
berie na vedomie 
informáciu o možnosti zmeny bankového účtu do Štátnej pokladnice a o konaní inventarizácie 
majetku obce. 
 
7.  Plánovaná kultúrna akcia Úcta k starším – schválenie finančného príspevku  
 

Uznesenie č.  102 
Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 
berie na vedomie  a schvaľuje 
poriadanie akcie Mesiaca úcty k starším dňa 19.10.2012 o 17.00 hod. s tým, že bude 
zabezpečený kultúrny program a občerstvenie pre občanov od 60 rokov veku. 
 
8.  Havarijný stav strechy viacúčelovej budovy 

 
Uznesenie č. 103 

Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 
berie na vedomie 
informáciu  p. Dariny Ninisovej, poverenej zastupovaním starostu obce  o havarijnom stave  
strechy viacúčelovej budovy. 
poveruje 
zverejniť výberové konanie na rekonštrukciu a zateplenie strechy viacúčelovej budovy Obce 
Ovčiarsko.  
 
  9.  Schválenie VZN č. 3/2012 o používaní miestnych komunikácií na území Obce  
      Ovčiarsko 
 

Uznesenie č. 104 
Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 



schvaľuje 
VZN č. 3/2012 o používaní miestnych komunikácií na území Obce Ovčiarsko. 
 
10.  Aktuálne informácie 

Uznesenie č.  105 
Obecné zastupiteľstvo  v Ovčiarsku 
berie na vedomie 
informácie p. Dariny Ninisovej, poverenej zastupovaním starostu obce: 
- sťažnosť na p. Jozefa Habáňa z dôvodu šíriaceho sa zápachu z dvora. Sťažnosť vo veci  
  šíriaceho sa zápachu už bola prejednávaná aj v mesiaci  júl 2012 s určením termínu, do  
  31.12.2012  p. Habáň  chov premiestni do vybudovaného prístrešku mimo obec. 
 
11.  Interpelácia poslancov 

Uznesenie č.  106 
Obecné zastupiteľstvo v Ovčiarsku 
berie na vedomie diskusný príspevok poslanca: 
p. Bc. Jozef Hasko 
- oboznámil prítomných s problémom OFK Ovčiarsko – zabezpečenie dôstojných podmienok  
  pre hráčov, v príprave rozpočtu na nový rok zahrnúť výstavbu Športového areálu (šatne  
 + WC + sprchy). Najvýhodnejšie riešenie pre obec by bolo, keby obec hradila materiál   
 a práca  brigádnicky občanmi.  Pre udržanie futbalu v našej obci treba niečo urobiť, boli by  
 radi, keby  sa v roku 2013 začalo. Vyjadril sa v tom zmysle ak jeho osoba niekomu vadí,  
 skončí  okamžite s prácou vo výbore. Robíme to len pre chlapcov, ale aby sa futbal v našej  
 obci zachoval futbal je nevyhnutné, aby tu hrali aj cudzí hráči. 
 
12. Diskusia  

Uznesenie č.  107 
Obecné zastupiteľstvo v Ovčiarsku 
berie na vedomie diskusné príspevky občanov: 
p. Jozef Ševčík 
- upozornil, že cesta pri cintoríne je prepadnutá, v tej časti ako je vodovodné potrubie, môže   
  sa potrubie poškodiť a následne vzniknúť havária, 
p. Darina Ninisová 
- v budúcnosti sa bude riešiť oprava tejto časti cesty, výška kalkulácie na opravu bola  
  predložená vo výške  cca 8 000,- €, čo v súčasnej dobe nie je možné zvládnuť z hľadiska  
  financií obce, obec realizovala opravu  výtlkov  na miestnych komunikáciách v mesiaci jún  
  2012  v hodnote  5 428,18 €. 
p. Rudolf Galček 
- naše cesty nie sú stavané na ťažké autá, 
p. Viliam Vršanský  
– diskutoval o  čistení rigolov pri jeho rodinnom dome, upozornil na stav potoka pri  
   Materskej škole, 
p. Ján Milec 
- sťažoval sa na poslanca p. Michala Galčeka, že ho v utorok ráno v chodbe KD napadol, keď  
   bránil p. Dušana Radolca z dôvodu, že tam fajčil,  
p. Michal Galček 
- odpovedal p. Milcovi – v utorok ráno som išiel do MŠ so synom, zastavil som sa v obchode  
   na rožky,  upozornil som p. Radolca, že v priestoroch chodby KD sa nesmie fajčiť v zmysle   
  VZN o čistote a verejnom poriadku na území obce č. 6/2011,   a p.  Dušan Radolec mu  
  povedal, že nie je tu  tabuľka Zákaz fajčiť, 



-  odmietol tvrdenie p. Jána Milca, v žiadnom prípade som nikoho nenapadol, p. Milec spadol  
   sám pri vstávaní zo schodku, 
p. Darina Ninisová 
- usmernila p. Jána Milca, pokiaľ sa cíti fyzicky alebo verbálne napadnutý má  právo toto  
  oznámiť orgánom PZ.  
p. Andrej Klimo 
- diskutoval v tom zmysle, že bolo prijaté VZN o verejnom poriadku na území obce, že  
   v priestoroch chodby KD sa nemá fajčiť ani piť alkoholické nápoje, v budúcnosti treba za  
   porušenie vyberať pokuty,  
p. Darina Ninisová 
- informovala prítomných, že dala vyrobiť tabuľku „Zákaz fajčiť“  a uzatvorila diskusiu  
  k tomuto problému, 
p. Rudolf Galček 
- konštatoval, že je to nespravodlivosť, žiadna úcta k starším, 
p. Viliam Vršanský 
- diskutoval  a súhlasil s p. Bc. Haskom v súvislosti s výstavbou Športového areálu  
   a pripomenul, že už bývalá p. starostka Hudecová zverejnila plány na výstavbu Športového  
   areálu, ale sa to neuskutočnilo, 
p. Bc. Hasko 
- bývalá starostka obce zverejnila plány na výstavbu Športového areálu pred voľbami,  
   konštatoval, že futbalové ihrisko vtedy nebolo majetkovo vysporiadané, 
p. Alexandra Galčeková 
- bola by za to, aby sa s výstavbou Športového areálu začalo, navrhla zorganizovať tanečné  
  zábavy,  
p. Bc. Jozef Hasko 
- vyjadril sa v tom zmysle, že Športový areál by bol používaný aj pre potreby Obecného  
   úradu, napr. poriadanie  hodov,  
- stavba Športového areálu musí spĺňať určité zákonné podmienky, boli na obhliadke v    
  Babkove, ich budova sa im páčila, také niečo podobné by si predstavovali aj u nás,  
  predpokladajú rozpočet vo výške asi 17 000,- €, z toho  polovicu by chceli získať  
  sponzorsky. 
- predstavuje si to asi tak, že každý rok Obec Ovčiarsko vyčlení finančný balík vo výške   
  3 300,- € na nákup materiálu, 
- v súvislosti s budovaním Športového areálu bude potrebné vybudovať prístupovú cestu, 
- navrhol osloviť Urbár obce o finančnú pomoc, postupne do 2 rokov  Športový areál  
  vybudovať, 
p. Dušan Hudec 
- obrátil sa na poslancov a zastupujúcu starostku , aby sa s výstavbou Športového areálu  
  začalo, trápi ho, že keď chodí na futbalové stretnutia do iných dedín, tí chlapci to vidia  
  a naopak, keď niekto príde ku nám, nemáme tu nič vybudované (ani WC a o sprche už ani  
  nehovorím), všetci vieme, že za akých ťažkých podmienok sa ihrisko vybudovalo. 
p. Michal Galček , p. Pavol Martinek  
-  diskutovali k Športovému areálu, že v prvom rade sa musí objednať projekt stavby  
   a následne  stavebné povolenie, veria že každý rok sa niečo urobí, 
p. Darina Ninisová 
- informovala prítomných, že ihrisko sa majetkovo vysporiadalo v r. 2010, poďakovala sa  
  všetkým za doterajšiu prácu na úprave okolia,  je potrebné OFK zaregistrovať, pritom bude  
  nápomocná,  
- uzatvorila diskusiu k výstavbe Športového areálu s tým, že bude zvolané stretnutie  
  s výborom a členmi OFK, kde sa dohodnú na ďalšom postupe a spôsobe ako začať.  



13. Záver 
            
            Zasadnutie OZ ukončila p. Darina Ninisová, poverená zastupovaním starostu obce. 

 
 
 
 
V Ovčiarsku, 28.09.2012 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          Darina NINISOVÁ                                                                                
                                                                     poverená zastupovaním starostu obce 


